

No. 12951. INTERNATIONAL SUGAR AGREEMENT, 1973. CONCLUDED AT GENEVA ON 13 OCTOBER 1973<sup>1</sup>

ACCESSIONS to the above-mentioned Agreement, as extended by the International Sugar Council in resolution No. 1 of 30 September 1975<sup>2</sup>

*Instruments deposited on:*

9 June 1976

NIGERIA

(With retroactive effect from 1 January 1976, in accordance with the conditions established by the International Sugar Council.)

*Registered ex officio on 9 June 1976.*

11 June 1976

EGYPT

(With retroactive effect from 1 January 1976, in accordance with the conditions established by the International Sugar Council.)

*Registered ex officio on 11 June 1976.*

DEFINITIVE ACCEPTANCE of Resolution No. 1 of the International Sugar Council adopted on 30 September 1975,<sup>2</sup> extending the above-mentioned Agreement

*Notification received on:*

15 June 1976

PORTUGAL

(With effect from 15 June 1976.)

*Registered ex officio on 15 June 1976.*

N° 12951. ACCORD INTERNATIONAL DE 1973 SUR LE SUCRE. CONCLU À GENÈVE LE 13 OCTOBRE 1973<sup>1</sup>

ADHÉSIONS à l'Accord susmentionné, tel que prorogé par le Conseil international du sucre dans sa résolution n° 1 du 30 septembre 1975<sup>2</sup>

*Instruments déposés le :*

9 juin 1976

NIGÉRIA

(Avec effet rétroactif à compter du 1<sup>er</sup> janvier 1976, conformément aux conditions établies par le Conseil international du sucre.)

*Enregistré d'office le 9 juin 1976.*

11 juin 1976

EGYPTE

(Avec effet rétroactif à compter du 1<sup>er</sup> janvier 1976, conformément aux conditions établies par le Conseil international du sucre.)

*Enregistré d'office le 11 juin 1976.*

ACCEPTATION DÉFINITIVE de la résolution n° 1 du Conseil international du sucre en date du 30 septembre 1975<sup>2</sup>, prorogeant l'Accord susmentionné

*Notification reçue le :*

15 juin 1976

PORTUGAL

(Avec effet au 15 juin 1976.)

*Enregistré d'office le 15 juin 1976.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 906, p. 69, and annex A in volumes 915, 917, 920, 925, 931, 936, 940, 945, 948, 950, 951, 954, 955, 957, 958, 960, 964, 972, 983, 985, 986, 987, 993, 995, 996, 998, 1001, 1006 and 1007.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 993, No. A-12951

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 906, p. 69, et annexe A des volumes 915, 917, 920, 925, 931, 936, 940, 945, 948, 950, 951, 954, 955, 957, 958, 960, 964, 972, 983, 985, 986, 987, 993, 995, 996, 998, 1001, 1006 et 1007.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 993, no A-12951.